
Referat 8 - 09.02.23  
Tilstede: Ida, Jonas, Jens, Karina, Omar, Erle, Maria, Selma, Axel 
 
 
 
1     Oppgaver fra forrige møte 
 

Oppgave Hvem? Utført? 

Sjekke hvem som kan opprette dokumenter i disk Axel Underveis 

Kontakt mentorer angående å promotere linjeforeningen Erle Underveis 

Sjekke med Mikkel angående kalender på nettsiden Axel Ja 

Referat fra forrige møte godkjent og publisert Karina Ja 

 

2     Ris/ros 
• “Nestleder som støtter dyremishandling. Nei til dyr på kontoret, som blir glemt i 

helgene og ferien.” linjeforeningen har ikke planer om å kjøpe kjæledyr til noen andre 
linjeforeningene, men om et individ planlegger å kjøpe det så kan det tas opp med 
det enkelte individet. 

 
3     Prioriterte saker 
3.1    Conseil dikt for Krabbe 
Styret skrev conseildikt til krabbe 
 
4     Komiteer (oppdatering) 
Leder 
• Vært på NV-leder møte 

o Lagt NV-lekene på hylla til fordel for NV felles grilling før eksamensperioden, 2. 
mai 

• Hatt medarbeider-samtaler 
• Har laget dokument for GDPR retningslinjer  
 
 
Kasserer 

• Frifond 
• Har hatt økonomiopplæring med Vokalium og Kontorkom 
• Lagt ut melding angående SiT søknad og startet å hjelpe de som har bedt om det. 

 
 
Nestleder 
• Stormøte foreslått flyttet fra 28. feb til søndag 5. mars 
• Undergruppeledermøte i dag 



• Har hatt Rôda ulv møte 
 

Sekretær 
• Har fylt på kiosken  
• Pant er hentet 
 
 
Faddersjef 
• Avholdt komitemøte 
• Trenger mulig hjelp til sponsorsøking. Spesielt Sit søknad. 
 
 
Arrkom 
• Alt er klart og ordnet til Krabbe 
• Vinter OL avlyses i år da det ikke er nok tid til at komiteen kan arrangere det og vi har 

ikke funnet en annen komite/undergruppe å samarbeide med som kunne lettet 
arbeidsmengden.  

• Vi har startet på busjett til Vårfest og det har blitt valgt en gruppe i komiteen som skal ha 
møte med Spanskrøret neste uke.  
 
 

Bedkom 
• Arrangert bedpres med Oslo kommune Vann og Avløpsetaten. Det var lavt oppmøte, 

men de er interessert i å komme tilbake for en fremtidig bedpres allikevel. 
• Alumni kveld i dag 
• HAV 

o Begynner å bli nok bedrifter til å gå i pluss 
o Fortsatt en del logistikk som må på plass 

• NIBIO 
o Lager påmelding på nettside fra nå av  

• Trenger ny økonomiansvarlig, og da nytt kurs 
 
 

Nukleomedia 
• Diskuterer hvordan vi skal gjennomføre en jub-avis 
• Underveis med avisskriving 

 
 

Kontorkom 
• Ølsmaking og spikkekurs etter Movember planlegges 
• Filmkveld neste uke 
• Bake-off samarbeid med jubkom 
• Planlegger karaokekveld i samarbeid med Vokalium 
• Det blir vinsmaking i feb/mars 
• Økonomiansvarlig har fått kurs 
 
 
5     Undergrupper (oppdatering) 
Bumblebeats 
• Skal delta på BOTB, og jub 
• Splid om vi skal spille på HAV23 

 
InVitro  
• Planlegger ølsmaking 4. mars 



 
Revyen 
 
Shanglelauget 
 
SkeiV&A 
 
Spanskymisten 
   
Trollkom 
 
V&A Allsidighet 
 
V&A Klatring 
 
V&AIL 
 
Vokalium 
  
 
6     Andre saker 
6.1   Vinlotteri 
Forslag om at det arrangeres lotteri med diverse viner og ikkealkoholholdige priser på 
generalforsamlinger og stormøter for å motivere medlemmer til å delta.  
 
6.2   Komiteopptak 
Det ble diskutert gjennomføring og blesting av komiteopptak 
 
7     Oppgaver til neste møte 
 
Oppgave Hvem? Utført? 

Referat fra forrige møte godkjent og publisert  Karina 
 

Sjekke hvem som kan opprette dokumenter i disk Axel  

Kontakte mentorer angående å promotere linjeforeningen Erle  

Sende ut innkalling til stormøte Jens  

Starte med gjennomføring av komiteopptak  Komiteledere  
 

 


